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Tilstedeværende: Else Sørensen, Torben Pank, Poul Sejr, Bent Jensen, Helle ?, 
Søren Jensen, Carsten Østergaard, Martin Bentsen, Henrik Lyse og Emma 

Nørgaard. 
Referent: Emma Nørgaard og Poul Sørensen. 
 

Referat: 
Punkt 1) bestyrelsen orienterer: 

- tak til løb for en super god personalefest lørdag d. 2/2 2013 

- tillykke til Martin Bentsen med DBU’s sølvnål. Det er super flot så stort tillykke 
- I-frontpigerne stod fredag d. 1/2 2013 for en videoaften, aldersgruppen 3-6 

klasse, som forløb aldeles vellykket. Bestyrelsen overvejer at gentage succesen til 
efteråret. 
- vi er omfattet af DIF,s aftale med Procter &Gamble. Aftalen hedder Idræt for alle 

børn og betyder, at vi kan søge om dækning til kontingent m.v., hvis vi kender 
nogle økonomisk vanskeligt stillede familier. 
- der bliver ikke nedsat et sponsorudvalg, da bestyrelsen mener, at det er 

afdelingernes eget ansvar at indsamle sponsorater. Er der hold, der spiller i 
pjalter og laser, er det forenings ansvar at ”sponsere” et nyt spillersæt. 

- OK har lige nu -40 % på spillersæt.          
 

Punkt 2) conventus: 

- kursus nr. 2 afholdes d. 12/2 2013 
- der var kun positive tilbagemeldinger fra det første kursus, afholdt d. 28/1 

2013, af de to. 
- der er lidt uklarhed om, hvordan systemet skal koordineres med vores 
hjemmeside. Foreløbig ser vi tiden an og håber, systemet har en ”løsning” 

- når kurserne er afsluttet, kommer der en spiseseddel ud vedrørende 
onlinetilmelding og - betaling. 
 

Punkt 3) OK-aktiviteter: 
- der vil være OK-aktiviteter ude foran ”Super Brugsen Østbirk” d. 6/4 kl. 10-14 

og d. 22/6 kl. 14-18 
Foreløbige tilmeldinger: 
- d. 6/4 kl. 10-14: 0 ud af 2 

- d. 22/6 kl. 14-18: 1 Emma Nørgaard ud af 2 
 

Punkt 4) 8752: 
- vi er blevet tildelt 35.023,24 kr. af kulturstyrelsens bladpulje, og det er vi glade 
for! 

Nyt idrætsstof - ”Min idræt”   
- tiltag for at gøre reklame for Jeres idræt og fortælle, hvad I laver, og hvorfor det 
er så fedt at deltage i jeres idræt. 

- Skriv et lille kort indlæg. Fortæl om jeres træningsaftner, turneringer eller bare 
fis i omklædningsrummene. 

 
Punkt 5) kurser i konflikthåndtering og rekruttering: 
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- vi tilbyder spot - samt længerevarende kurser. Vi skal bare samle min. 12 som 
ønsker at deltage i sådanne kurser.  

- Vi skriver det nu i referatet og orienterer yderligere på næste fællesmøde. 
 
Punkt 6) I-front: 

Vi søger nye deltagere 
- måske 2 fra gymnastik afd. 
 

Punkt 7) bordet rundt: 
Petanque  

- vinterspil om retten til at åbne en flaske rødvin   
  
Cykling 

- opstartsmøde hvor der vælges en formand 
- officiel opstart d. 6/4 med fælles morgenmad og efterfølgende cykletur. 
- Harzen-turen der er stadigvæk pladser. 

- spinning holdet kører godt. Der er næsten altid fuldt hold dvs. 20 personer. 
- der har været et forsøg med MTB her i vinterhalvåret, det fortsætter også til 

sommer.      
- ny løsning med hjemmesiden (Søren) 
- spørgsmål vedrørende forsikring, Torben Pank undersøger det til næste gang.  

 
Fodbold 

- indendørsfodbold slutter snart, og viger pladsen til udendørsfodbold. 
- det er igen ØIF’s tur til at afvikle DBU’s fodboldskole. 
- ny klubdragt 

- U17 i sammenarbejde med Gedved. Det vil sige, at træningen er flyttet til 
Gedved indtil sommer og rykker sandsynligvis derefter til Østbirk.  
- afdelingen søger om en kunststofbane, så vores medlemmer kan træne hele året 

rundt. 
- nye udvalgsmedlemmer - Velkommen! 

 
Badminton 
- Peter har forladt afdelingen, så Henrik Lyse er nu ny formand for afdelingen.  

- afdelingen kæmper for at få startet en senior-træningstrup. 
- der er klubmesterskaber d. 17/3 2013  

 
Gymnastik 
- udvalget har afholdt møde med deres instruktører. 

- godt i gang med planlægningen af opvisningen.  
- udover opvisningen her i Østbirk hallen, skal børneholdene også opvise i 
Flemming. 

- der er igen mangel på instruktører til næste år, så derfor starter eftersøgningen 
allerede nu! 

 
Atletik 
- planlægger atletiksæsonen  
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- folk misforstår ordene ”senior motion” - det gør de nu noget ved. I dagtimerne 
laver afdelingen forskellige aktiviteter både inde i hallen og ude på banerne, hvor 

de spiller ”krolf”.  
- deltagerne er glade for at spille ”krolf”, men det kan være lidt svært at få dem 
med til nogle af de andre aktiviteter.  

 
Søren 
- vi venter på conventus.  

 
 

Mødet afsluttet kl. 20:46.  
 

  

  


